Sultanate of Oman Ministry of Health Drug Safety Center Muscat



سلطنة عُمان وزارة الصحة مركز سلامة الدواء مسقط

Circular No. 127 / 2025

21 -12-1446 H **17** -06-2025

To ALL PRIVATE PHARMACIES

إلى جميع الصيدليات الخاصت

After Compliments,

Further to Circular No. 121/2025 issued by us on June 12, 2025, we would like to inform you that the scheduled date for the introductory workshop on how to use the Tawteen platform and the registration mechanism will be on Thursday, June 19, at 12 noon, remotely (online).

Therefore, we kindly request all private pharmaceutical establishments to attend the workshop at the scheduled time. The link to the introductory workshop is below:

https://events.teams.microsoft.com/event/96e5bb5d-624e-482f-b651-83ff0d80a6bb@20c0f51a-8f76-4cbc-8205-756c4985d9fe

All private pharmaceutical establishments are required to register on the platform by July 1, 2025. No applications or transactions from establishments not registered after this date will be considered.

We hope that all pharmaceutical establishments will cooperate and adhere to the specified deadlines to ensure the continuity of their services and their compliance with the requirements of the relevant authorities.

Platform registration link: https://tawteen.om/

تحيم طيبم وبعد ،،،،،

إلحاقاً إلى التعميم رقم 12/ 2025 والصادر من قبلنا بتاريخ 12 يونيو 2025م، نود إفادتكم بأن الموعد المحدد للورشة التعريفية حول كيفية استخدام منصة توطين وألية التسجيل بها ستكون يوم الخميس الموافق 19 يونيو الساعة 12 ظهراً عن بعد (أونلاين).

عليه يرجى التكرم من كافت المؤسسات الصيدلانية الخاصة بحضور الورشة في الوقت المقرر لها .حيث تجدون أدناه رابط الدخول إلى الورشة التعريفية وهو كالتالى :-

https://events.teams.microsoft.com/event/96e5bb5d-624e-482f-b651-83ff0d80a6bb@20c0f51a-8f76-4cbc-8205-756c4985d9fe

وعلى كافت المؤسسات الصيد لأنيت الخاصة الإلتزام بالتسجيل في المنصة قبل موعد أقصاه 1 يوليو 2025، حيث لن يتم النظر في أي طلبات أو معاملات من المؤسسات الغير المسجلة بعد هذا التاريخ.

نأمل من جميع المؤسسات الصيدلانية التعاون والتقيد بالمواعيد المحددة لضمان إستمرارية خدماتها وتوافقها مع متطلبات الجهات المختصة.

رابط المنصة للتسجيل عمان وزر /https://tawteen.om/

Ibrahim Bin Nasser Alrashd Director General





ص.ب: ۳۹۳ مسقط - الرمز البريدي: ۱۰۰ - هاتف: ۲۲۳۰۷۱۱۱ - فاکس: Ρ.Ο. Box: **393** Muscat - Postal Code: **100** - Tel: **22357111** - Fax: **22358489**